
KS Kolodvor
Skupnateja pollllčnega aktiva - Skupna seja političnega aktiva KS (članov

sveta. delegacij skupščine sveta KS, komlteja za SLO, predstavnikov društev in
DPO) je bila 23. oktobra. Obravnavali so program fietrtega samoprispevka in
sklep o razpisu referertduma.

* * *
Tudi RK o aamoprlspavku - Na seji krajevnega odbora RK Kolodvor so 23.

oktobra med drugim razpravljali tudi o četrtem samopnspevku (programu in
sklepu o razpisu reterenduma za njegovo uvedbo)

* # •
Prvo mer|»n|e krvnega pritlska - Krajevna organizacija rdečega križa

Kolodvor in Josip Prašnikar se opraviCuje, ker je odpadlo prvo merjenje
krvnega pritiska. ki je bilo napovedano za 9. oktober. Do tega je priSlo zaradi
odsotnosti medicinske sestre Marije Zajec. Sedaj pa sporočajo, da bo preverja-
nje krvnega pritiska potekalo po objavljenem razporedu (vsakih 14 dni z
začetkom 23. oktobra od 10. do 11. ure v KS Kolodvor).

* * *
Str«l|an|e z vo|a«ko putko In platolo - Krajevna orgamzacija ZRVS Kolo-

dvor organizira v začetku meseca novembra strokovno izobraževanje svpjih
filanov - streljanje z vojaško puSko in pištolo Na to izobrazevanje bodo
poklicali tudi določeno Stevilo članov narodne zaSčite KS Kolodvor.

* * *
Novl članl gasilske »note - Kadrovanje pripadnikov v enote \n štab Oivilne

zaščite KS Kolodvor je bilo 1. oktobra. Pridobili so okoli 15 novih prlpadnikov
za Gasilsko enoto.

* * *

Upoko|«ncl na Izlvlu - Kolodvorski upokojenci so 12. oktobra obiskali
Predjamski grad, Grad Snežnik in Taborsko jamo. Najprijetneje je bilo v Novi
vasi pri gostilničarju Slamarju, ki je s svojo obaro in ajdovimi žganci popestril
že tako čudovit jesenski dan.

* * •

Godba na plhala KUD »Poitar« v KS Kolodvor? - Godba na pihala KUD
»PoStar- je naslovlla proSnjo na KS Kolodvor v želji, da bi ji odobrila uporabo
dvorane za svoje vaje. Godba na pihala namreč sedaj vadi v slabih kletnih
prostorih na Čopovi 11 in bi zato želela v dogovoru s kolodvorsko krajevno
skupnostjo uporabljati njene prostore in sicer v zatetku ob torkih zvačer
kasneje pa še ob ftetrtkih prav tako zvečer. Svet KS je načeloma dal soglasje,
vendar pod pogojem, da ga da tudi hišni svet M Pijade 22.

* * *
Gradlvo \» prsobilrno - Na seji delegacije SIS za stanovanjsko gospodar-

stvo (bila je 9. oktobra) je bilo precej pripomb izrečenih na račun preobSirnega
delegatskega gradiva, saj je, kot je bilo slisati, s svojimi tabelami, izračuni in
statistikami bolj primerna za strokovne službe kot za delegate.
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